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Sant Adrià.- 
El consistori adria-

nenc s’ha replantejat el 
projecte d’obres de la 
Rambleta després de les 
protestes veïnals per la 

tala dels arbres. Final-
ment es conservaran 106, 
que se sumaran als 165 
de nous. 131 es trasplan-
taran al marge dret del 
riu. La superfície verda 

del nou passeig de la 
Rambleta serà de 5.663 
m2, el 33% del total, en-
front del 15% de l’actual 
passeig del centre de la 
ciutat.Pàg. 4. 

Nou cartipàs 
municipal

Sant Adrià.- 
En la sessió de Ple 

celebrada el passat 3 de 
juliol es van presentar 
les delegacions del nou 
cartipàs municipal  per 
a la legislatura 2019-
2023. La distribució de 
les àrees municipals serà 
la següent:

Joan Callau estarà al 
capdavant de l’Alcaldia. 
Filo Cañete presidirà 
l’Àrea de Protecció i Pro-
moció Social. Juan Carlos 
Ramos es farà càrrec de 
la presidència de l’Àrea 
de Ciutadania i Serveis a 

la Persona. José Luis Mar-
tínez Cardoso exercirà de 
regidor delegat d’Espai 
Públic. Ruth Soto serà la 
presidenta de l’Àrea de 
Territori Sostenible. Rosa 
Villalonga serà la regidora 
delegada d’Igualtat, parti-
cipació Ciutadana, Ofici-
na d’Atenció al Ciutadà, 
Solidaritat i Dinamitza-
ció de gent gran. Pedro 
Rivero continuarà amb 
la presidència de l’Àrea 
d’Hisenda i Recursos Ge-
nerals. Finalment, Ana-
bel Jurado assumirà les 
delegacions d’Infància, 
Joventut, OMIC, Comerç, 

Mercat d’abastaments i 
Mercat d’Encants. 

Pel que fa a les re-
gidories de barri es dis-
tribuiran de la següent 
manera:

Ruth Soto, regidora 
de la Catalana; Filo Ca-
ñete, regidora de Sant 
Adrià Nord (de N-II a 
l’autopista) i Casc antic; 
Rosa Villalonga, regidora 
de Sant Joan Baptista; 
José Luis Martínez, regi-
dor del Besòs; Joan Ca-
llau, regidor de La Mina; 
Anabel Jurado, Trajana i 
Monsolís.Pág.4. 

BBF 
multitudinari

Sant Adrià.-La si-
sena edició del Barce-
lona Beach Festival va 
reunir un gran nombre 
d’aficionats a la músi-
ca electrònica tot i la 
baixa de darrera hora 
d’Steve Aoki. Pàg.12.

Sant Adrià.- Prop de 
200 persones van parti-
cipar el 29 de juny en 
una recollida de residus 
al Parc Fluvial del Besòs. 
Finalment es van recollir 
uns 200 quilos, en gran 
part plàstics. Pàg.6.

Recollida de 
residus

Rambleta verda

Sant Adrià.- Gràcies 
a un acord amb la policia 
catalana, dues patrulles 
dels antiavalots patrulla-
ran pel barri de la Mina 
a la tarda-nit, a més 
d’incrementar-se el nom-
bre d’agents. Pàg.5.

Més Mossos a 
la Mina

JP

MS
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Opinió
El último abrazo

Hablar sobre  la memoria tiene algo de misterioso y secreto, también 
de ficción, pues está inevitablemente inundada de fantasía. Por 
eso nada de lo que nos sucede se desatiende aunque no podamos 
recordarlo.

La condena de un relato es el castigo a no dejar huella o  la impo-
sibilidad de dejarla, un eco en el silencio del abandono, una historia cargada de 
metáforas que habitan en la oscuridad y atrapan el pasado con un suave manto 
de pena que bien pudiera parecer un error del alma. Ni el mar se aleja de ese 
destino pues somos navegantes aún sin nunca haber navegado.

La añoranza es un sentimiento de nostalgia que a menudo está invadido por el 
temor a no ser evocados, el peor castigo. Pero no hay control para el olvido, es 
muy difícil olvidar. La gramática del duelo incluye sufrir el paso del tiempo, una 
pesadumbre que transita a la deriva entre recuerdos, allá donde volcamos no pocos 
deseos y un dolor que anida y retorna, pesadumbre singular que nos advierte de 
que no hay nada más antiguo que el futuro. La imposibilidad de ignorar predispo-
ne la experiencia melancólica, un desconsuelo irrecuperable que simboliza a la 
perfección el intento de volver a donde no se puede, una toma de distancia con 
lo anterior. Aunque hayamos idealizado una experiencia que tal vez no fue tan 
feliz, aunque se nos pasen de largo aquellos momentos que sí fueron importantes 
de verdad… Tal vez tengamos derecho a inventarnos un poco nuestra vida, que 
nos pongamos a pensar con más alegría, llevar con menos pesadumbre nuestra 
humana vulnerabilidad en esta Fábula donde la música es la gran aliada.

Sutil fingidora,  hipócrita descarada, nadie puede enseñarnos y mucho menos 
obligarnos a descuidar la recordación del rastro. Es más, cada vez que intenta-
mos hacerlo se nos vuelve más improbable. Somos habitantes de la nostalgia, 
animales que añoramos el oscuro placer que proporciona el lamento, ese poema, 
quizás, que nos  aleja de todo.  Decía Unamuno que somos seres sentimentales. 
Echamos de menos lo que ya no está, lo que fuimos, sufrimos  la necesidad del 
regreso. La construcción social de la pérdida viene acompañada, a menudo, de 
afirmaciones que son más valientes que rigurosas, un recurso defensivo, una 
cura o terapia de lo que se fue, parte de una desafección, una decepción con el 
presente… Un precio que hay que pagar por la libertad, una voluntad eternamente 
insatisfecha porque lo actual siempre es insuficiente. No hay nada más moderno 
que la insatisfacción, como quien mendiga el perdón de una culpa alargada.

El último abrazo es el maravilloso libro del etólogo Frans de Waal. Un tratado de 
reencuentros y despedidas. Sus conclusiones tienen algo de sonrisa triste,  nos 
viene a decir lo que ya sabemos: que las emociones dirigen nuestros comporta-
mientos. Y algún dato más: nos comenta que el ser humano no es la única especie 
que llora, y que los animales sociales hemos sobrevivido gracias a la cooperación 
y, sobro todo, a la capacidad  de conciliarnos tras las peleas, porque tenemos una 
extraña virtud llamada empatía, ese milagro que nos hace sentir en paz cuando 
nos devuelven la mirada.

Francesc Reina Peral, pedagogo

Primeros pasos

Los gobiernos municipales han comenzado a andar, al menos en las ciudades, en la mayoría, lo hacen, no como en el gobierno central. En 
Sant Adrià finalmente el PSC gobierna en solitario, con 8 de los 21 concejales que componen el pleno. 6 de los 8 ya formaban el gobierno 
en la anterior legislatura, así que tienen sobrada experiencia para tirar hacia delante la ciudad. Aún así, no lo tendrán fácil. La primera piedra 
en el zapato no ha tardado en aparecer. Las obras de la Rambleta han saltado incluso a los medios generalistas por la oposición de una 
parte importante de la ciudadanía que se mostraba en contra de la tala de la mayoría de los árboles. Algunos partidos de la oposición, como 

ERC y Sant Adrià en Comú, mostraron su malestar y se pusieron del lado de la ciudadanía que protestaba por lo que consideraban la pérdida de un 
espacio verde para la ciudad, que tanto necesita. El gobierno adrianense rectificó a tiempo y escuchó las peticiones de conservación, a pesar que 
dejó claro que el proyecto de las obras había estado abierto en un proceso informativo que había recogido algunas de las demandas previas de los 
ciudadanos. El consistorio afirma en un comunicado que se conservarán 106 de los 255 árboles existentes. 106 que se sumarán a los 165 nuevos 
árboles que prevé el proyecto. Además, habrá más de 100 m2 de plantas arbustivas y una gran superficie de prado verde. Así, la superficie verde total 
en la nueva Rambleta será de 5.663 m2, más del doble de la actual. Por otro lado, los 131 árboles que están ubicados en la Rambleta se trasplantarán 
en el margen derecho del río Besòs. 

El nuevo gobierno también ha dado sus primeros pasos teniendo muy en cuenta el principal problema que tiene la ciudad en cuanto a seguridad. El 
pasado 23 de julio, el gobierno en pleno, acompañado de los portavoces del resto de grupos municipales, se reunieron con el director general y el 
comisario en jefe de los Mossos d’Esquadra para abordar el incremento de venta de droga en el barrio y algunos problemas derivados, como el au-
mento de delitos como el robo y el hurto, así como la presencia de prostitución en el barrio. La reunión fue satisfactoria para ambas partes. La policía 
catalana se comprometió a mandar dos unidades de los antidisturbios que patrullarán la Mina en especial por la tarde y por la noche para controlar 
los accesos al barrio. También se acordó un mayor número de efectivos, una mejor coordinación con la policía local y un mayor esfuerzo en el terreno 
de la investigación para tratar el problema más allá de la Mina. Aunque satisfecho, el alcalde adrianense dejó claro que aún falta mucho por hacer y 
aseguró que pedirá una reunión con el recién creado gobierno municipal en Barcelona para abordar una problemática que no es exclusiva de Sant 
Adrià, sino compartida con la capital catalana. Otro dato positivo de la reunión fue el hecho de que acudieran a ella todos los grupos municipales. En 
el anterior paso dado por el gobierno de Callau, en el que acudió al Parlament de Catalunya para tratar este tema, la oposición se quejó que no le 
habían invitado a acudir y que más bien parecía un acto preelectoral. ¿Nuevos tiempos en la política adrianense? Veremos.   
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Catalunya a vista de pájaro en 
verano de 2019

Domingo Sanz

Josep Megias Verges

La Contaminación

Todos estamos de acuerdo en eliminar la contaminación de las ciudades. 
Como cada año recibo un aviso de la ITV para presentarme a la revisión. 
Mi auto es del 1998 (Mercedes gasolina) y tenemos otro en mi familia del 
2004 (Renault Escenic) gasolina. Cada año por estas fechas pasamos 
los dos la revisión y siempre da más valores de contaminación el del 

2004 que el del 1998. La cosa no termina aquí. Este año la contaminación del 
auto del 1998 ha bajado respecto al año anterior. Lo curioso es que al del 2004 le 
han dado la etiqueta para poder circular con valores más altos de contaminación 
que el de 1998. Creo que la ITV  es la que realmente debe tener la capacidad de 
retirar los coches de circulación según los datos de contaminación que resulten 
de la inspección y no se deben discriminar por el tiempo que han sido fabricados. 
A LAS PRUEBAS ME REMITO.

Lo he comentado con la ITV  y la DGT. Los primeros no pueden hacer nada y los 
segundos, ni caso.

Con permiso del cambio climático, desde el cielo lento de verano el 
espacio de tiempo vivido y por vivir que nos cabe en cualquier re-
flexión es mucho mayor del que manejamos atrapados en tierra firme, 
donde un pacto menor inadecuado o unas palabras malsonantes son 
capaces de provocar un terremoto, con su secuela de opinadores 

que, a continuación, lo dan todo por perdido.

Y estamos avanzando a razón de un terremoto diario.

Tanto derrotismo me sorprende porque lo cierto es que, si a cualquier catalán de 
cualquier tendencia, o de ninguna, le cuentas hace veinte, quince, diez o incluso 
cinco años, lo importante que sería Catalunya en el desconcierto europeo de 2019, 
no se lo habría creído ni en medio del mayor once de septiembre imaginable. 
Y esta importancia es deudora de una sola valentía: la lucha por convertirse en 
república independiente tras ejercer en las urnas el derecho a decidir, con dos 
triunfos históricos recientes y bien superados.

Pero desde aquí arriba también podemos ver la división del independentismo, 
aunque estaríamos tuertos si no viéramos con más claridad la del unionismo, que 
aún estará más dividido si Podemos se suma finalmente a los tres del 155 contra 
cualquier referéndum, con tal de intentar un ministerio, cosa que se veía venir.

Además, independentistas y unionistas están siendo inevitablemente poco efica-
ces en el gobierno de las cosas de cada día, con los de Sánchez peor, pues solo 
están en funciones y con el panorama apuntando a transitoriedad hasta final de 
año, lo que también se denomina paraíso del autoritarismo judicial. Es lógico que 
Sánchez no esté nervioso, pues tiene quien le está haciendo el trabajo más sucio 
y que le produce dividendos. Pero, ojo al dato, porque Pablo Iglesias puede ser 
imprevisible en esta coyuntura de humillación personalizada a que está siendo 
sometido, a título de inventario, por el socialista que lo ha derrotado cada vez 
desde que el de Podemos intento acabar con él en marzo de 2016.

Otra cosa que también vemos desde aquí es que el apoyo social y electoral del 
independentismo ha seguido creciendo, a pesar de la división interna y de unas 
represiones externas que no solo no cesan, sino que se multiplican. La altura nos 
permite visualizar geopolíticamente ese apoyo social de una manera particular. 
Podemos decir que mientras para el unionismo Madrid es mucho más que el resto 
de España, para el independentismo Catalunya es mucho más que Barcelona. Lo 
que ayuda a entender tanto el triunfo histórico del 1-O de 2017, como el estrepitoso 
fracaso de las fuerzas represivas enviadas para impedirlo.

En cambio, los nubarrones nos impiden imaginar lo que pueda ocurrir en Europa, 
un nuevo terreno de juego que también es mérito exclusivo de la valentía que 
decíamos. Los euro-políticos no se implicarán fácilmente, teniendo en cuenta que 
el conflicto “interno” debilita a España, y una España débil es un sueño húmedo 
de esos mismos políticos que, muy occidentales y democráticos ellos, ya saben 
lo que es abandonar al pueblo español en las garras de sus propios golpistas 
y dictadores, cuando hubieran podido rescatarlo con una simple advertencia a 
Franco.

Y, por otra parte, la Justicia europea de hoy, como todas las justicias de toda la 
vida, son casi siempre una lotería que toca, o castiga, pero fuera de plazo.

Por tanto, lo que vemos fuera de Catalunya es un ejecutivo que solo puede ser 
unionista, en funciones o no y lo forme quien lo forme, que está actuando cual 
gobierno de concentración de todos contra los independentistas, y a la manera 
que lo haría cualquier España disfrazada para adaptarse al contexto, pero que 
sabe que no puede hacer política sin el manejo de las amenazas porque de esa 
lid saldría derrotada.

Su única estrategia, ahora que no resulta políticamente correcto bombardear 
Barcelona cada medio siglo, sigue siendo la de Rajoy: llevar a cabo una guerrilla 
permanente de acciones judiciales para que, si en el futuro hubiera que negociar, 
disponer así de un amplio repertorio de medidas de gracia para aplicar, o no, con el 
mayor número posible de víctimas vivas pero represaliadas 
con las que chantajear, que contra eso va Jordi Cuixart, y 
para que las concesiones políticas tengan que ser mínimas 
y, en el hipotético caso de que se tuviera que realizar un 
referéndum pactado, algo solo imaginable bajo una pre-
sión internacional que no veo por ninguna parte, el texto 
de la papeleta que Madrid impondría haría materialmente 
imposible el triunfo de un sí a la independencia.

Arriba, abajo, rey, mandaremos, 
carajo

Este artículo no es deudor del grupo musical autor de la canción en la que figuran 
estas palabras formando frase, sino del destacamento de la guardia civil que osó 
abordar a su líder para pedirle explicaciones, según acaba de relatar en La SER 
el cantante de Adebán:

·         ¿Por qué me requiere, sargento?

·         Porque van ustedes contra la democracia.

·         ¿Contra la democracia?

·         Bueno, pues contra la Monarquía.

Adebán lleva varias décadas actualizando la letra de “Arriba, abajo” que, ojo al 
dato, no estaba prevista en el recital de Canfranc, convocado en apoyo a la re-
apertura de una línea férrea, sino que fue reclamada por el público.

Y aún más: los asistentes al concierto no eran catalanes republicanos.

Así que, en medio del vacío creado por una investidura que no responde a las 
urnas, el poder se ha vuelto a llenar, de nuevo, con una actuación autoritaria de 
unas fuerzas que no saben dejar de ser represivas sin causa, contra un grupo de 
personas indefensas que se lo estaban pasando en grande, digan lo que digan 
con su música.

Es natural, envías a miles de guardias a dejar tuerto a un votante incómodo, y 
terminan abusando contra la música que se lleva el viento.

Acto seguido, La SER informa de un evento al que le han puesto el nombre de 
princesa o reina Letizia, me importa un bledo.

Son inevitables una primera y dos segundas peticiones a quien mande algo en 
este país, si existe:

Primera.

¿Pueden prohibir que, a ninguna clase de monumento, de acontecimiento, de premio, 
de inauguración, de comida para perros o de urinario, se le ponga cualquier nombre o 
título relacionado con la familia “real” española hasta que el CIS certifique que el 95% 
del pueblo está de acuerdo con la monarquía como forma de Estado?

Primera de las segundas.

¿Pueden investigar si el guardia al mando del destacamento de Canfranc actuó por 
su cuenta o, por el contrario, algún jefe le autorizó el exceso, 
para así aportar un nuevo miedo al sistema de amenaza en 
que se está convirtiendo la monarquía renacida de las peores 
entrañas del mayor asesino de la historia de España?

article sencer:

Domingo Sanz

article sencer:
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Nou cartipàs municipal 
a Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
En la sessió de Ple 

celebrada el passat 3 de 
juliol es van presentar 
les delegacions del nou 
cartipàs municipal  per 
a la legislatura 2019-
2023. La distribució de 
les àrees municipals serà 
la següent:

Joan Callau estarà al 
capdavant de l’Alcaldia. 
A banda d’exercir la re-
presentació de la ciutat 
assumirà les delegacions 
de Protocol, Comunicació 
i Educació.

Filo Cañete Carrillo 
(primera tinenta d’alcalde) 
presidirà l’Àrea de Protec-
ció i Promoció Social ( in-
clou, entre altres, promo-
ció econòmica, atenció 
bàsica de serveis socials, 
discapacitats, drogode-
pendències, immigració 
i noves ciutadanies ...). 
A més a més, tindrà la 
delegació de Recursos 
Humans i Prevenció i 
Salut Laboral i serà la por-
taveu del grup municipal 
socialista

Juan Carlos Ramos 
Sánchez (segon tinent 
d’alcalde) es farà càrrec 
de la presidència de l’Àrea 
de Ciutadania i Serveis a 
la Persona  (esports, fes-
tes,  memòria històrica, 

mediació i convivència, 
cultura, etc..).

José Luis Martínez 
Cardoso (tercer tinent 
d’alcalde) exercirà de re-
gidor delegat d’Espai Pú-
blic (gestió de la recollida 
de residus i neteja viària,  
serveis de sanejament,  
enllumenat públic,  parcs 
infantils i mobiliari urbà, 
terraplenament i platges, 
brigada municipal i mo-
bilitat...). També tindrà 
la delegació de la Infra-
estructura informàtica 
municipal.

Ruth Soto García 
(quarta tinent d’alcalde) 
exercirà com a presiden-
ta de l’Àrea de Territori 
Sostenible (urbanisme, 
habitatge,  l l icències 
d’activitat,  medi am-
bient....). A més a més 
serà la regidora delegada 
de Promoció de la ciu-
tat.

Rosa Villalonga Ro-
bles (cinquena tinent 
d’alcalde) serà la regidora 
delegada  d’Igualtat, Par-
ticipació Ciutadana, Ofici-
na d’Atenció al Ciutadà, 
Solidaritat  i Dinamització 
de gent gran.

Pedro Rivero Hidalgo 
(sisè tinent d’alcalde) con-
tinuarà amb la presidèn-
cia de l’Àrea d’Hisenda i 
Recursos Generals (inter-
venció, gestió tributària, 

tresoreria, cadastre es-
tadística i serveis gene-
rals...) i tindrà les delega-
cions de Seguretat, Ordre 
públic i Protecció civil.

Finalment,  Anabel Ju-
rado Pèrez (setena tinent 
d’alcalde) assumirà les 
delegacions  d’Infància, 
Joventut, OMIC, Comerç, 
Mercat d’abastaments i 
Mercat d’encants.

Pel que fa a les re-
gidories de barri es dis-
tribuiran de la següent 
manera:

Ruth Soto, regidora 
de la Catalana

Filo Cañete, regidora 
de Sant Adrià Nord (de 
N-II a l’autopista) i Casc 
antic

Rosa Villalonga, regi-
dora de Sant Joan Bap-
tista

José Luis Martínez, 
regidor del Besòs

Joan Callau, regidor 
de La Mina

Anabel Jurado, Traja-
na i Monsolís.

JP

La nova Rambleta 
tindrà més zona verda

Redacció

Sant Adrià.-
Durant la redacció 

del projecte de remode-
lació del passeig de la 
Rambleta, l’any 2017, 
es va fer un recompte del 
nombre d’arbres existents 
i se’n van comptabilit-
zar 255. En el moment 
de començar les obres, 
el passat mes de juny 
d’enguany, es va fer una 
nova valoració de la ve-
getació, ja que des de 
que s’aprova el projecte 
fins que es duen a terme 
les obres pot haver-hi 
una variació de l’arbrat 
(baixes per mort, baixes 
per malalties...)

Després d’escoltar 
les peticions dels veïns i 
veïnes durant les darreres 
setmanes, i malgrat que 
el projecte de la Rambleta 
va ser fruit d’un procés 
informatiu en el que es 
van incloure els sugge-
riments dels ciutadans, 
s’ha tornat a estudiar la 
proposta amb l’objectiu 
de respondre a les noves 
demandes i conservar el 
màxim nombre d’arbres. 
Així, es mantindran 106 
arbres existents que se 
sumaran als 165 nous 
que inclou el projecte, i 
el resultat serà que el nou 
passeig tindrà un total de 
271 arbres. A més a més, 

hi haurà més de 100 m2 
de plantes arbustives i 
una gran superfície de 
prat verd que completa-
ran la massa verda de la 
Rambleta.

D’altra banda, els 
131 arbres que ara estan 
ubicats a la Rambleta es 
trasplantaran a un altre in-
dret del municipi (enfront 
de la Rambleta, al marge 
dret del riu Besòs).

La superfície verda 
de l’actual passeig és de 
2.543 m2 (15%) i amb el 
nou projecte augmentarà 
a 5.663 m2 (33%).

ERC havia demanat 
un informe integral

ERC va demanar a 
principis de juliol un infor-
me integral de tot l’arbrat, 
el seu estat i el seu des-
tí previst que volia que 
s’enviés a totes les forces 
polítiques. Aquesta nova 
petició venia motivada 
després de “no rebre res-
posta per part de l’equip 
de govern d’una instància 
anterior presentada el 13 
de juny, en què donen veu 
a la preocupació veïnal, 
i en què ja demanaven 
els informes tècnics que 
justifiquin la mesura radi-
cal de la tala. També han 
denunciat que no s’estan 
regant els arbres. 

En la instància presen-

tada al·leguen que també 
han sol·licitat a l’AMB 
l’existència d’algun infor-
me acurat sobre l’arbrat i 
que la resposta de l’ens 
ha estat negativa. L’únic 
informe existent és el ma-
teix projecte d’execució 
de la Rambleta, on hi 
ha un apartat de jardi-
neria”.

La posició d’Esquerra 
respecte a l’arbrat no és 
només la conservació. 
Existeixen motius tècnics 
i ambientals que poden re-
comanar la tala d’arbres, 
per exemple quan els ar-
bres estan morts o quan 
el seu creixement és molt 
deficient.

En aquests casos, es 
recomana la seva substi-
tució per espècies autòc-
tones i més integrades 
en l’ecosistema de ribera 
aprofitant el parc fluvial 
que tenim al costat i que 
pot servir de suport pel 
niament d’aus també au-
tòctones i pròpies del riu 
Besòs. Un exemple seria 
substituir les espècies 
tropicals per freixers, oms 
i verns.  

La superfície verda de l’actual Rambleta és de 2.543 m2 (15%) i amb 
el nou projecte s’ampliarà a 5.663m2 (33%).

Les dues noves regidores socialistes, Rosa Villalonga i Anabel Jurado, 
assumiran les competències d’Igualtat, Participació Ciutadana, 
Oficina d’Atenció al Ciutadà, Solidaritat  i Dinamització de gent 

gran per una banda, i d’Infància, Joventut, OMIC, Comerç, Mercat 
d’abastaments i Mercat d’encants, per l’altra.

MS
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Millora la seguretat 
elèctrica al barri 
de la Mina gràcies 
a la coordinació 
d’administracions, 
Endesa i Mossos

Redacció

Sant Adrià.-
Els operatius i les ac-

cions que Endesa, agents 
de la Policia de la Genera-
litat-Mossos d’Esquadra, 
l’Ajuntament de Sant 
Adrià de Besòs i el Con-
sorci de la Mina han realit-
zat conjuntament durant 
aquest 2019 a part del 
barri de la Mina han com-
portat la millora de les 
condicions de seguretat 
elèctrica en aquesta zona 
del Barcelonès Nord. En 
total, s’han realitzat 886 
inspeccions bàsicament 
als carrers de Venus i de 
Saturn.

En aquests blocs és 
on s’havia concentrat 
una bona part del frau 
elèctric que hi havia 
al barri i que va provo-
car les interrupcions 
imprevistes de submi-
nistrament, a l’actuar, 
de forma correcta, els 

sistemes de protecció de 
seguretat de la xarxa (els 
anomenats fusibles). 
D’aproximadament 500 
habitatges, 350 estaven 
en situació de defrau-
dació elèctrica. Aquests 
dispositius han requerit 
l’acompanyament dels 
agents de ls Mossos 
d’Esquadra de la co-
missaria de Sant Adrià 
de Besòs i de l’Àrea 
de Recursos Operatius 
(ARRO) de la Regió Poli-
cial Metropolitana Nord 
per salvaguardar la se-
guretat dels tècnics de 
la Companyia mentre 
realitzaven les interven-
cions correctives. Grà-
cies a aquests disposi-
tius –dels quals se n’han 
realitzat 23, l’últim dels 
quals el passat 21 de 
juny,  des del passat 25 
de gener- s’ha pogut re-
gularitzar la situació con-
tractual de 209 punts de 
subministrament..

Però més enllà dels 
talls de llum, el més greu 
era que l’estat de les in-
fraestructures elèctriques 
manipulades posaven en 
risc la salut i la seguretat 
de les persones, tant pel 
propi defraudador com 
pels que els envolten, i 
dels béns immobles, de-
gut a l’alt risc d’incendi.

Una de les mesu-
res per intentar impedir 
la manipulació ha estat 
blindar –per part del Con-
sorci Mina- amb portes 
metàl·liques i alarmes 
d’intrusió 6 centralitza-
cions de comptadors, la 
qual cosa impedeix o en 
dificulta molt l’excés.

Durant aquestes in-
tervencions l’Ajuntament 
i el Consorci del barri de 
la Mina han informat dels 
tràmits a seguir per fer les 
noves contractacions als 
veïns i veïnes dels edificis 
afectats i a l’Associació de 
Veïns del barri de la Mina. 

La coordinació entre administracions i Companyia ha permès realitzar 
886 inspeccions, bàsicament als blocs Venus i Saturn, i normalitzar la 

contractació a 209 clients.

Dues patrulles dels 
antiavalots dels 
Mossos patrullaran a 
la Mina

Redacció

Sant Adrià.-
La reunió que va te-

nir el passat 23 de juliol 
l’alcalde de Sant Adrià, 
Joan Callau, amb el di-
rector general de Mossos 
d’Esquadra, Andreu Joan 
Martínez, i el comissari 
en cap, Eduard Sallent 
ha tingut els seus fruits. 
Dues unitats de la Brigada 
Mòbil dels Mossos, els 
antiavalots, patrullaran 
pel barri de la Mina a par-
tir d’aquest proper cap de 

setmana per controlar els 
accesos al barri, especial-
ment durant la tarda-nit. 
A més, s’ampliarà el nú-
mero d’agents de la poli-
cia catalana per millorar 
la seguretat ciutadana. 
També es va acordar mi-
llorar la coordinació amb 
la policia local.

L’alcalde adrianenc no 
va acudir sol a la reunió, ja 
que va estar acompanyat 
per la resta de regidors de 
govern i pels portaveus 
dels grups municipals de 
Ciutadans, Pedro Sánchez; 

Moviment d’Esquerres, 
Isabel Marcuello; Movem 
Sant Adrià, Gregorio Ca-
macho; Sant Adrià en 
Comú, Irene Aldabert i Es-
querra Republicana, Rubén 
Arenas. Callau es va mos-
trar molt satisfet amb el re-
sultat de la reunió, tot i que 
va deixar clar que encara 
queda molt per fer. L’edil 
socialista va anunciar que 
demanarà una nova re-
unió amb el govern de 
Barcelona per abordar un 
problema que és conjunt 
entre les ciutats.   

CM

«Fes-te un regal» 

Redacció

Sant Adrià.-
«Fes-te un regal» és un 

projecte que ja fa més de 
dos anys que du a terme 
el Departament de Serveis 
Socials de l’Ajuntament 
de Sant Adrià de Besòs i 
que va adreçat a dones de 
totes les edats que viuen 
a la ciutat.

La finalitat del projecte 

és crear un espai de troba-
da i relació on es puguin 
intercanviar experiències, 
emocions i sentiments.

Les sessions tenen 
lloc un matí a la setmana 
al Centre Obert Les Fades 
i són gratuïtes. Durant la 
sessió es duen a terme 
diferents tallers (polseres, 
moneders, flors, ornaments 
de Nadal...).

L’objectiu és afavorir 

la creativitat de les dones 
per augmentar la seva 
autoestima i potenciar-ne 
l’apoderament personal.

De  ca ra  a l  mes 
d’octubre s’organitzarà 
una nova edició del taller. 
Les persones interessades 
poden adreçar-se al CIOD 
(c. de les Escoles, 10) o 
a Serveis Socials de Pro-
moció Social (c. de Joan 
Fiveller, 13).

Un projecte que potencia l’autoestima i l’apoderament de les dones.

És un dels acords de la reunió del consistori amb la policia catalana.
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Sant Adrià en 
Comú presenta una 
instància per demanar 
informació sobre el 
tractament fitosanitari 
al Parc del Besòs

Redacció

Sant Adrià.-
El passat 25 de juny, 

Sant Adrià en Comú va 
presentar una instància 
a l’Ajuntament de Sant 
Adrià de Besòs per de-
manar informació sobre 
el tractament fitosanitari 
que teòricament es va 
dur a terme al Parc de 
Besòs.

La instància exposava 
que s’havien assabentat 
per les xarxes socials que 
possiblement el dimarts 
25, al Parc de Besòs 
es portaria a terme un 
tractament fitosanitari 
contra la galeruca dels 
oms, amb Deltametrin 
1,5%, un plaguicida que 
segons la guia “Directo a 
tus hormonas – Guia de 
alimentos disruptores” 
d’Ecologistas en Acción 
podria tractar-se d’un 
disruptor endocrí. Al mes 
d’octubre de 2018 es va 

aprovar la moció ano-
menada “Moció de Sant 
Adrià en Comú, per limitar 
l’exposició dels disruptors 
endocrins al món local” i 
que el punt tercer deia: 
“Instar al govern muni-
cipal a promoure l’ús de 
productes lliures de dis-
ruptors endocrins a través 
de contractes i compres 
públiques. L’Ajuntament 
de Sant Adrià de Besòs 
es compromet a reduir 
progressivament l’ús de

substàncies relacio-
nades en la llista de possi-
bles disruptors endocrins 
de The Endocrine Dis-
ruption Exchange (http://
www.endocrinedisrup-
tion.org/), o en altres de 
més exhaustives que es 
puguin fer en un futur, i 
a incloure clàusules que 
evitin el seu ús en els 
plecs de condicions de 
les contractes i compres 
públiques.

A la instància el grup 

municipal sol·licita que 
donessin resposta a una 
sèrie de qüestions:

Si realment s’ha por-
tat a terme aquest tracta-
ment fitosanitari?

De quina administra-
ció depèn aquesta ac-
tuació?

Quina empresa ha por-
tar a terme l’actuació?

S’han portat a terme 
totes mes mesures de 
prevenció?

S’ha acotat la zona 
i s’ha comunicat prè-
viament a la ciutadania 
mitjançant panells infor-
matius?

S’ha establert un pe-
ríode d’aïllament per evitar 
que les persones puguin 
accedir a la zona un cop 
finalitzada l’actuació?

S’han inclòs clàusu-
les que evitin el seu ús en 
els plecs de condicions de 
les contractes i compres 
públiques?

L’OAC fa enquestes 
de satisfacció a les 
persones usuàries

Redacció

Sant Adrià.-
Des del mes de juny 

i f ins al proper mes 
de setembre, l’Oficina 
d’Atenció Ciutadana 
(OAC) està duent a terme 
un seguit d’enquestes 
de satisfacció ciutada-
na a les persones que 
s’adrecen personalment 
a l’Ajuntament per fer els 

seus tràmits i gestions.
La finalitat d’aquesta 

iniciativa és conèixer 
l’opinió dels usuaris i 
usuàries respecte de 
l’atenció rebuda a les 
dependènc ies  muni -
cipals. Les enquestes 
es fan a la porta de 
l ’A juntament  a  una 
mostra aleatòria de per-
sones un cop han estat 
ateses a l’OAC.

Aquests qüestionaris 
de satisfacció aporten a 
l’Ajuntament informació 
imprescindible per inten-
tar facilitar les gestions 
dels ciutadans i ciutada-
nes al consistori, incorpo-
rar millores en  l’atenció 
que se’ls dona, adaptar-
se a les seves necessitats 
i, per tant, per donar un 
servei de qualitat a les 
persones.

Recollida de residus 
multitudinària al Parc 
Fluvial del riu Besòs

Redacció

Sant Adrià.-
Prop de 200 persones 

van participar el passat 
29 de juny en la recollida 
de residus multitudinària 
que va tenir lloc al Parc 
Fluvial del Besòs. Famí-
lies i persones de totes 
les edats van viure un 
matí en el qual l’esport, 
la sostenibilitat i cura 
pel medi ambient es van 
fusionar sota el concepte 
del ‘plogging’. En total, 
es va recollir al voltant 
de 200 quilos de residus, 
bona part dels quals pro-
tagonitzats pel plàstic.

Esportistes i amants 
de la natura es van donar 
cita en una activitat que 
precisament fusiona dues 
disciplines saludables, 
col·laboratives i de moda 
com són el ‘running’ o ca-
minar, i recollir escombra-
ries d’entorns naturals. 

Es tracta del ‘plogging’, 
que la firma Lanjarón ha 
convertit en un esdeveni-
ment per conscienciar la 
societat de la importància 
del reciclatge.

T r e s  g r u p s 
d’esportistes van recó-
rrer tres circuits dife-
rents, d’entre 5 i 6 km, 
en direcció Sant Adrià 
del Besòs i Santa Co-
loma de Gramenet des 
del Pont del Molinet. Hi 
havia l’opció de seguir un 
ritme més alt o optar per 
un grup d’exercici més 
suau; en total, una hora 
de ‘plogging’ beneficiosa 
per a l’entorn i per als 
participants.

Cada grup va es-
tar capitanejat per un 
corredor del sector de 
l’esport: l’esportista i in-
fluencer Valentí Sanjuan, 
l’esportista i geòloga San-
dra Blasco i la influencer 
d’estil de vida saludable 

Olivia Cobo. Tots tres van 
animar la jornada i els 
participants, van guiar als 
grups i van oferir consells 
sobre com ser més efec-
tius respectant el medi 
ambient.

Les 200 persones 
van disposar de material 
adequat per recollir resi-
dus, i van poder dipositar 
les escombraries en un 
contenidor de selecció. 
Sense dubtes, el plàstic 
va ser el malaurat guan-
yador del matí, en el qual 
es van reunir uns 200 
quilos de material residual 
al llarg del Parc Fluvial i 
l’entorn.

Acabada l’activitat, 
tothom va poder refres-
car-se i relaxar-se en la 
zona ‘chill out’ i d’ombres 
de la base de sortida, on 
també es van sortejar 
diferents premis entre els 
participants entre música 
i animació.

LANJARÓN

LANJARÓN
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Redacció

Sant Adrià.-
Amb motiu de la ce-

lebració del Dia Interna-
cional lliure de bosses 
de plàstics (3 de juliol) 
s’inicia al Mercat Munici-
pal una nova campanya 
per reduir els residus 
plàstics d’un sol ús.

La campanya «A Sant 
Adrià, plàsticament res!» 
vol posar l’èmfasi sobre 
les bosses petites que es 
fan servir per les com-
pres a l’engròs de fruites, 
verdures, carn, peix, em-
botits, etc. A Catalunya 
aquestes bosses repre-
senten aproximadament el 
50% dels residus plàstics 
associats als comerços. 
A Sant Adrià, malaurada-
ment, és un residu habi-
tual al nostre entorn.

Actualment aquestes 
bosses de plàstic lleuger 
es lliuren gratuïtament, a 
diferència de les bosses 
amb nanses de venda 
obligada des de l’1 de ju-
liol de 2018 amb l’entrada 
en vigor del Reial Decret 
293/2018 del 18 de maig 
sobre reducció del con-
sum de bosses de plàstic 
amb nanses. S’ha de tenir 

en compte que aquesta 
mateixa normativa esta-
bleix la total prohibició 
de les bosses petites 
l’any 2021, excepte si 
són de plàstic compos-
table. És per això, que 
l’Ajuntament de Sant 
Adrià vol començar a 
adaptar-se i anar un pas 
més endavant en la re-
ducció de plàstics d’un 
sòl ús al municipi.

De quina forma? «A 
Sant Adrià, plàsticament 
res!» premiarà als veïns 
i veïnes que comprin al 
Mercat Municipal amb 
materials que evitin l’ús 
de plàstic, obsequiant-los 
amb una alternativa al 
plàstic d’un sol ús: una 
bossa reixada i reutilit-
zable per anar a comprar 
fruita i verdura. Concre-
tament per cada compra 
que es faci a les parades 
fent servir, per exemple, 
el carret de la compra, el 
cabàs i/o altres bosses 
de tela, malla o ràfia, es 
rebrà un tiquet bescanvia-
ble per una bossa reutilit-
zable al Punt Informatiu 
# 33 del Mercat. Cada 
persona podrà demanar 
un màxim de 3 bosses 
per dia. 

El 3 de juliol, dia d’inici 
de la campanya,  l’horari 
serà d’11 h a 13.30 h  i 
els dies següents de 9 a 
13.30 h fins a exhaurir 
existències.

Els Agents per la Sos-
tenibilitat, ubicats al Punt 
Informatiu del Mercat,  
donaran les bosses i infor-
maran sobre la correcta 
gestió dels residus domi-
ciliaris, aquesta és una 
de les accions en torn a 
la sostenibilitat que duran 
a terme aquest 2019. 
Els Agents de Sosteni-
bilitat són una iniciativa 
de suport a la creació de 
l’ocupació impulsada  con-
juntament aquest any per 
l’Ajuntament i l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona.

Finalment, cal recor-
dar que «A Sant Adrià, 
plàsticament res!» se 
suma a la campanya 
«Així m’agrada» www.
sant-adria.net/aixi-ma-
grada, amb un seguit 
d’actuacions que fo-
menten la col·laboració 
ciutadana pel que fa al 
civisme i la sostenibilitat, 
en definitiva, la implicació 
de tothom per millorar la 
qualitat de vida a la  ciu-
tat i a l’ ecosistema.

Nova campanya per 
reduir el plàstic lleuger 
d’un sòl ús: «A Sant 
Adrià, plàsticament res!»

La XVII Bicicletada del 
Besòs recapta 8.500 
euros per a la lluita 
contra el càncer

Redacció

Sant Adrià.-
El passat diumenge, 

30 de juny, es va cele-
brar la XVII Bicicletada 
del Besòs, que va servir 
per sumar #kmcontrael-
càncer. Tot i les elevades 
temperatures, que van fer 
davallar el nombre previst 
de participants, finalment 
357 ciclistes van prendre 
part de la prova. 

A les 9.30 hores van 
iniciar camí 231 ciclistes 

des de Granollers, 39 
des de Montornès i 11 
des de Montmeló. A les 
10.30 s’hi van afegir els 
participants que prenien 
la sortida en els punts 
d’incorporació de Mont-
cada i Reixac (24) i Santa 
Coloma de Gramenet 
(52). 

Entre tots van sumar 
7.057 km, apadrinats per 
l’empresa Grifols a 0,20 
euros/km. L’objectiu fixat 
per Grifols era apadrinar 
15.000 km i, tot i no 
haver-se assolit aquesta 
xifra, la multinacional ca-
talana ja ha anunciat que 
aportarà tota la quantitat 
prevista inicialment.

A més, han fet do-
nacions l’empresa Sorea, 
especialitzada en la gestió 
dels serveis relacionats 
amb el cicle integral de 
l’aigua; Drenatges Urbans 
del Besòs (DUB), empresa 
mixta especialitzada en 
la gestió i manteniment 
dels claveguerams muni-
cipals; Merck, dedicada 
al sector químic i farma-
cèutic, l’empresa Derypol, 
dedicada a la fabricació 
de productes per al trac-
tament de les aigües, i 

Velutex Flock, dedicada 
a la fabricació de flock. 
En total, s’han recaptat 
8.500 euros, que es re-
partiran entre la Fundació 
Oncovallès, amb seu a 
Granollers i orientada al 
suport a malalts i fami-
liars, i a l’Obra Social de 
l’Hospital Sant Joan de 
Déu, per a les diferents 
línies d’investigació que té 
en marxa, entre elles la que 
està impulsant l’associació 
La Lluita d’Arnau, dedi-
cada a la histiocitosi i el 
càncer infantil.

Passades les 10.30 
hores, van arribar els pri-
mers ciclistes al Parc Flu-
vial del Besòs, i els darrers 

ho van fer cap a les 12 
hores. A l’arribada els hi 
esperava l’avituallament 
i obsequis a càrrec de 
la marca de productes 
cosmètics per a pells sen-
sibles La Roche-Posay. A 
més, va haver-hi un taller 
de zumba, el ja tradicio-
nal taller de caixes-niu 
a càrrec del GOT (Grup 
Ornitològic del Tenes) i 
diverses propostes de 
tallers mediambientals or-
ganitzats per la Jugateca 
Mediambiental de Sant 

Adrià de Besòs. A més, 
Oncovallès i La Lluita 
d’Arnau van instal·lar les 
seves carpes solidàries.

Cap a les 12.30 ho-
res, el president del Con-
sorci, Joan Vila, i la regi-
dora de l’Ajuntament de 
Sant Adrià de Besòs, Ruth 
Soto, van fer una petita 
intervenció per agrair par-
ticipants, empreses pa-
trocinadores, voluntaris, 
entitats i ajuntaments la 
seva implicació en aques-
ta pedalada. També van 
intervenir el president 
d’Oncovallès, Pere Clade-
llas, i Irene Navarro, de La 
Lluita d’Arnau i mare de 
l’Arnau.    

El donatiu es repartirà a parts iguals entre la Fundació Oncovallès i 
l’Hospital Sant Joan de Déu.

CBT
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Dos centres de salut 
de Badalona escollits 
per ser visitats per 
una comissió d’experts 
de l’OMS per avaluar 
els 30 anys del Pla de 
Salut a Catalunya

Redacció

Badalona.-
L ’ any  2020 ,  e s 

compliran 30 anys de 
l’existència ininterrom-
puda del Pla de Salut a 
Catalunya, l’instrument 
de referència de la polí-
tica sanitària del Govern 
de Catalunya. Per aquest 
motiu, el Departament 
de Salut, a través de 
la Direcció General de 
Planificació en Salut, ha 
posat en marxa un pro-
jecte per avaluar i posar 
en valor aquests gairebé 
30 anys de planificació 
estratègica a Catalunya 
i donar suport a la rede-
finició del proper Pla de 
Salut.

Una de les accions 
previstes durant aquest 
any, és la visita d’una 
comissió d’experts i ex-
pertes internacionals. 
L’objectiu és entrevistar 
diferents persones re-
ferents del sector i fer 

visites de cas d’estudi a 
diferents centres, inclo-
ent el Centre Sociosani-
tari El Carme i el Centre 
de Salut Mental d’Adults 
(CSMA2), centres ges-
tionats per Badalona 
Serveis Assistencials 
(BSA). La visita institu-
cional serà aquest di-
mecres, 10 de juliol, i té 
com a finalitat principal 
conèixer l’opinió sobre 
l’impacte del Pla de salut 
i la planificació estratè-
gica en la transformació 
del sistema de salut. El 
Departament de Salut 
ha tingut en compte en 
la selecció de centres, 
l’experiència i coneixe-
ment de l’organització 
de Serveis de Salut i 
Socials Integrals que és 
BSA.

De cara al proper Pla 
de Salut, el Departament 
de Salut constata la ne-
cessitat d’evolucionar 
i incorporar elements 
que el facin encara més 

obert, flexible i dinàmic, i 
la participació ciutadana 
i professional en la seva 
elaboració és “clau” per-
què, sigui un document 
de cohesió del conjunt 
de polítiques vinculades 
a la millora de la salut i 
el benestar de la pobla-
ció. A més, el futur Pla 
de Salut ha d’implicar el 
Govern, ha de ser cone-
gut pels professionals, 
estigui alineat amb altres 
plans i programes del 
sistema de salut i pugui 
ser avaluable en quant 
a resultats en salut. Per 
últim, haurà de seguir 
els Objectius de Desen-
volupament Sostenible 
marcats per Nacions 
Unides.

BSA

L’alcalde trasllada al 
Conseller d’Interior 
la necessitat 
d’incrementar el 
nombre de Mossos 
d’Esquadra per 
millorar la seguretat a 
Badalona

Redacció

Badalona.-
L’alcalde de Bada-

lona, Álex Pastor, ha 
traslladat al Conseller 
d’Interior de la Generali-
tat de Catalunya, Miquel 
Buch, la necessitat de 
reforçar el servei policial 
dels Mossos d’Esquadra 
per millorar la seguretat 
a la ciutat. L’alcalde, que 
ha estat acompanyat pels 
Tinents d’Alcaldia Jordi 
Subirana i Rubén Guija-
rro, s’ha reunit amb el 
titular d’Interior a la seu 
de la Conselleria i amb el 
director general dels Mos-
sos d’Esquadra, Andreu 
Martínez.

L’alcalde ha dema-
nat reforçar i augmen-
tar el nombre d’efectius 
del servei dels Mossos 
d’Esquadra a Badalona i 
destinar patrulles ARRO 
als llocs on es faci neces-
sari el control de l’ordre 
públic i, especialment, 

per a patrullar i vigilar les 
zones d’oci, amb el doble 
objectiu d’incrementar la 
presència policial a la ciu-
tat i millorar la sensació 
de seguretat.

L’alcalde de Badalona 
també ha plantejat davant 
el conseller d’Interior la 
possibilitat de creació de 
la Unitat de policia judicial 
de proximitat de la Guàr-
dia Urbana de Badalona. 
D’aquesta manera la po-
licia local podria interve-
nir més eficaçment en 
determinats delictes de 
proximitat, com ara inves-
tigacions per crema de 
contenidors o vehicles al 
carrer, furts, estrebades, 
o altres com conreus de 
droga a pisos o immobles 
amb consum perillosos 
d’electricitat, de manera 
que Guàrdia Urbana i 
Mossos col·laborin més 
estretament en la per-
secució d’aquests fets 
delictius que generen 
alarma i inseguretat ciu-

tadana.
Amb l’objectiu de 

millora de l’eficàcia i del 
treball conjunt entre Mos-
sos d’Esquadra i policial 
local, l’Ajuntament de 
Badalona s’ha ofert com 
a Pla Pilot per establir 
un conveni entre la Con-
selleria i l’Ajuntament 
perquè la instrucció dels 
expedients d’aplicació del 
règim disciplinari de les 
policies locals les porti a 
terme la Unitat d’Afers 
Interns, encarregada de 
l’aplicació del règim disci-
plinari al cos dels Mossos 
d’Esquadra, i poder obte-
nir la màxima celeritat i 
garanties dels expedients 
disciplinaris.

COMUNICACIÓ BDN
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Reunió de l’alcalde Pastor amb els nou 
caps dels Mossos d’Esquadra

Redacció

Badalona.-
L’alcalde de Badalo-

na, Álex Pastor, i el segon 
tinent d’Alcaldia, Jordi 
Subirana, es van reunir 
l’1 de juliol a la Casa de la 
Vila amb el cap de la Re-
gió Policial Metropolitana 
Nord, Sergi Pla, i el nou 
cap de la comissaria dels 
Mossos d’Esquadra a Ba-
dalona, Alfons Sarrias.

La trobada ha tractat 
sobre la situació actual 
de Badalona en l’àmbit 
de la seguretat i la coor-
dinació del treball entre 
el cos policial dels Mos-
sos i la Guàrdia Urbana 
d’aquesta ciutat.

Després de la reunió, 
l’alcalde de Badalona, 
Álex Pastor, ha recordat 
l’aposta del Govern muni-
cipal per millorar la segu-
retat amb l’increment de 
la plantilla de la Guàrdia 
Urbana amb la incorpora-
ció de 56 nous agents. En 
aquest sentit, ha demanat 
al conseller d’Interior de 
la Generalitat de Catalun-
ya, Miquel Buch, que es 
destinin més efectius de 
les noves promocions de 
Mossos a la comissaria 
de Badalona per millorar 
la seguretat a la ciutat.

Álex Pastor ha recor-
dat que les infraccions 
penals a Badalona s’han 
reduït un 4% durant el 

primer trimestre de 2019 
a Badalona, segons les 
dades sobre la seguretat 
reflectides al Primer Ba-
lanç de Criminalitat del 
Ministeri de l’Interior del 
2019, però ha afegit que 
“també és important mi-
llorar la percepció que te-
nen els veïns i les veïnes, i 
per això, és fonamental la 
presència de policies als 
carrers amb més proximi-
tat i efectivitat”.

Pastor vol impulsar la coordinació de Mossos i Guàrdia Urbana i demana al conseller d’Interior un increment dels agents de la policia catalana a 
Badalona.

COMUNICACIÓ BDN

Lliurats els premis de la 
Ruta Tapa Primavera ‘19

Redacció

Sant Adrià.-
El passat 19 de juny 

l’alcalde, Joan Callau, i 
la regidora, Ruth Soto 
van lliurar els premis als 
establiments guanyadors 
de la darrera Ruta Tapa 
que es va celebrar entre 
el 30 d’abril i el 5 de maig 
d’enguany.

Els més votats han 

estat:
1r. L’Inici
2n. Granja Ca la Tere
3è. El pulpero de 

Lugo
4t. Ara Macao the 

Flow
5è. Picoteig
La participació dels 

ciutadans i ciutadanes ha 
anat creixent en les dife-
rents edicions d’aquest 
esdeveniment que ja s’ha 

consolidat a la ciutat.    
Així ho mostra l’augment 
del nombre de persones 
que participen tant en la 
votació de la millor tapa 
com del sorteig de premis. 
En la Ruta Tapa Primavera 
2018 es van recollir 384 
butlletes, en l’edició de  
Tardor 2018 van ser 466 
butlletes i en aquesta edi-
ció Primavera 2019,  617 
butlletes.

COMUNICACIÓ SAB
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Acord de govern a 
Badalona amb la 
incorporació del grup 
d’En Comú Podem

Redacció

Badalona.-
L’alcalde de Badalona 

i president del Grup Mu-
nicipal Socialista, Álex 
Pastor, i la presidenta del 
Grup Municipal Badalona 
En Comú Podem, Aïda 
Llauradó, han presentat al 
Parc del Gran Sol del barri 
de Llefià l’acord per a la 
formació del nou Govern 
municipal i l’organigrama 

d ’ o r g a n i t z a c i ó  d e 
l ’A j u n tamen t ,  amb 
l’assistència de tots i 
totes els regidors i les re-
gidores del nou Govern.

Eixos del nou Govern
L’acord de Govern té 

com a línies generals de 
treball:

• Crear una adminis-
tració més moderna i més 
eficient basada en un mo-
del organitzatiu gerencial 
i un equip directiu.

• Canviar la ges-

t ió del manteniment 
d’instal·lacions munici-
pals.

• Ampliar la plantilla 
de la Guàrdia Urbana i 
incrementar la presència 
policial.

• Ampliar la unitat 
motoritzada de la Guàrdia 
Urbana per garantir inter-
vencions immediates.

• Apostar per la figu-
ra dels Agents Cívics.

• Reforçar els recur-
sos humans del Servei 
d’Informació i Atenció 
a les Dones en la lluita 
contra la violència mas-
clista.

• Dotar de recursos 
econòmics el Pla Local 
LGTBI, el Pla d’Igualtat de 
Gènere Municipal i el Pla 
d’Igualtat intern.

• Millorar els recursos 
i la gestió dels Serveis 
Socials.

• Invertir en la millora 
de parcs públics, espe-

cialment en nous projec-
tes com al Gran Sol i al 
Turó Caritg.

• Creació d’un parc 
públic d’habitatges amb 
tots els mecanismes i 
eines a l’abast.

• Impulsar un pla de 
xoc pel manteniment dels 
carrers.

• Impulsar una briga-
da dedicada a atendre els 
desbordaments dels con-
tenidors d’escombraries.

• Crear un pla de 
construcció de noves es-
coles bressol a la ciutat.

• Liderar la construc-
ció de noves escoles pú-
bliques a la ciutat i treball 
conjunt amb la Generali-
tat en la planificació edu-
cativa de la ciutat.

Actualitat

Dos pisos més per 
a emergències 
habitacionals a BDN

Redacció

Badalona.-
L’Ajuntament de Ba-

dalona disposa de dos 
immobles més que es 
destinaran a la mesa 
d’emergència habitacio-
nal, un dels quals pro-
cedent d’una entitat 
bancària i un altre de la 
SAREB, la societat ins-
trumental de liquidació 
que gestiona i ven els 
immobles traspassats per 
les entitats bancàries que 
van rebre ajuts públics. 

Els habitatges estan 
situats al Districte 2 de 
la ciutat i procedeixen del 
dret de tanteig i retracte 
que l’Ajuntament fa a pi-
sos provinents d’entitats 

bancàries. Els immobles 
s’han adquirit per un preu 
de 64.300 euros i 66.400 
euros i tenen una superfície 
de 53m2 i 56m2, respecti-
vament. Tots dos disposen 
de 3 habitacions.

El pis, que ara s’ha ad-
quirit de la SAREB, ja for-
mava part dels immobles 
que l’Ajuntament estava 
utilitzant per situacions 
d’emergències habitacio-
nals gràcies al conveni 
signat amb anterioritat 
amb aquesta societat.

Amb la formalitza-
ció de compra exercida, 
l’Ajuntament de Badalona 
ha adquirit un total de dos 
pisos el passat mes de 
març (un d’ells procedent 
d’una donació); 5 més 

durant el mes de maig i 2 
durant el passat mes de 
juny i formen part dels 18 
habitatges per als quals 
el Govern municipal està 
exercint el dret de tanteig 
i retracte.

L’Ajuntament s’acull 
al Decret Llei 1/2015, de 
mesures extraordinàries 
i urgents per a la mo-
bilització d’habitatges 
provinents de processos 
d’execució hipotecària, 
que preveu l’establiment 
del dret de tanteig i re-
tracte a favor de les ad-
ministracions públiques 
d’habitatges procedents 
de processos d’execució 
hipotecària situats a muni-
cipis que tenen acreditada 
la demanda d’habitatges.

COMUNICACIÓ BDN

Una administració més eficaç, l’increment de la Guàrdia Urbana, 
la millora de la dotació dels Serveis Socials, la creació d’un parc 

públic d’habitatges, noves escoles públiques i un pla de xoc per al 
manteniment dels carrers i centres esportius, són els principals reptes 

del nou Govern.

COMUNICACIÓ BDN

El 15 de juliol es van iniciar les obres de remodelació del carrer del Molí de la Torre entre els carrers 
de Jaume Passarell i Doctor Daudí de Badalona per millorar la mobilitat i l’accessibilitat. Les obres 
consistiran en la modificació de la calçada, que passarà a disposar d’un carril de circulació en cada 
sentit, i l’ampliació de la vorera, costat Barcelona, que passarà a tenir quatre metres i s’hi plantarà 
arbrat. També es preveu millorar els paviments, l’enllumenat públic i el clavegueram. Les obres tenen 
una durada prevista d’uns quatre mesos i un cost total d’uns 450.000 euros.

COMUNICACIÓ BDN
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Redacció

Sant Adrià.-
Per tal d’assolir els 

objectius europeus i com-
plir amb la normativa vi-
gent a Catalunya, els mu-
nicipis han d’aconseguir 
recollir selectivament el 
50% dels residus l’any 
2020, el 55% l’any 2025 
i el 60% l’any 2030.

Ara bé, a Sant Adrià 
encara estem molt lluny 
d’aquest repte. Actual-
ment es recull selecti-
vament un 22% dels 
residus i el 78% acaben 
a la fracció resta. I això 
què significa? la separa-
ció incorrecta i insuficient 
dels residus comporta la 
pèrdua d’una gran quan-
titat de material que és 
reciclable i alhora una 
elevada contaminació de 
l’aigua, de l’aire i un alt 
cost econòmic pel muni-
cipi. Així doncs, per fer 
una correcta separació 
dels residus domiciliaris i 
poder assolir els objectius 
que marca la normativa, 
és necessària i urgent la 
implicació de tothom.

De la mateixa manera 
que cal separar i portar al 
seu contenidor correspo-

nent els residus: orgànics 
(majoritàriament restes 
d’aliments), el paper/car-
tró, el vidre i els envasos 
lleugers (plàstics, brics, 
llaunes, etc.) deixant 
pel contenidor gris molt 
poca cosa (només els 
bolquers, les compreses 
i altres residus sanitaris 
i d’higiene personal, la 
pols d’escombrar, etc.), 
cal portar a les Deixalle-
ries tots aquells residus/
materials que no tenen 
recollida al carrer i que 
necessiten un tracta-
ment específic com, per 
exemple: les restes d’oli 
de cuina, piles, pintures 
i dissolvents, aerosols, 
tòners i tintes, runes, 
aparells i petits aparells 
electrònics, bombetes i 
fluorescents, càpsules de 
cafè, vidre pla, etc.

Per recordar aques-
ta informació a tota la 
ciutadania, aquest juliol 
es farà arribar a cadascú 
dels habitatges una carta 
informativa que conté 
d’una banda, una taula 
retallable amb l’horari de 
la deixalleria fixa i la mòbil 
i, d’una altra, un imant 
per poder posar-ne a la 
nevera i així tenir els ho-

raris fàcilment consulta-
bles. Els imants il·lustren 
els residus especials més 
comuns generats a les 
llars.

La bustiada de les 
cartes la farà els Agents 
per la Sostenibilitat els 
quals estaran portant a 
terme durant tot aquest 
any 2019 un seguit 
d’accions en torn a la 
campanya de informació 
i sensibilització socioam-
biental «Així m’agrada!, 
la qual vol promocionar 
hàbits de sostenibilitat i 
civisme entre la població 
de Sant Adrià. Els Agents 
per la Sostenibilitat són 
una iniciativa de suport a 
la creació de l’ocupació 
impulsada conjuntament 
des de l’Ajuntament i 
l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona.

Campanya per 
fomentar la ulitizació 
de la deixalleria 
municipal de Sant Adrià

COMUNICACIÓ SAB

L’Ajuntament atorga subvencions per a la gestió i finançament dels 
Centres Oberts de Sant Adrià.

Redacció

Sant Adrià.-
L’Ajuntament destinarà 

40.000 euros per a sub-
vencions de Centres Oberts 
de la ciutat. Aquests cen-
tres duen a terme activitats 
socioeducatives i de lleure 
adreçades a infants i joves 
amb risc d’exclusió social, i 
per tant realitzen una tasca 

social important en la seva 
formació i educació alhora 
que donen suport a les 
famílies.

El consistori ha ator-
gat les subvencions se-
güents per aquest any 
2019: 20.000 euros a 
l’entitat Salesians Sant 
Jordi- PES La Mina per a la 
gestió dels centres oberts 
“Preju-Unión” i “1 y 2 de 

Mayo” i 20.000 euros a 
l’Associació Juvenil Bar-
nabitas per a la gestió del 
“Centre Obert Associació 
Juvenil Barnabitas”.

E l  c o n s i s t o r i  
col·labora, des de fa anys, 
amb entitats socials per 
tal de fer front de manera 
més efectiva a les ne-
cessitats de les persones 
amb dificultats.

Suport municipal 
a programes 
socioeducatius per a 
infants i joves amb risc 
d’exclusió social

MÉS DE 50 ANYS AL VOSTRE SERVEI
Cafeteria - Venda de Café - Pastisseria Artesanal

Avda. Catalunya nº 24 - Sant Adrià de 
Besòs - Tel. 93 462 28 33

Obres de millora al 
CCAAC a l’estiu

Redacció

Badalona.-
El Centre d’Atenció 

als Animals de Com-
panyia del Barcelonès 
(CCAAC) patirà algunes 
restriccions en els seus 
serveis per les obres 
de millora en les seves 
instal·lacions que duraran 
fins l’octubre. 

Durant el període de 
les obres queda garan-

tida la continuïtat dels 
diferents serveis que es 
presten des del CCAAC, 
tot i que hi haurà petites 
afectacions a partir del 
13 de juliol:

Servei de recollida 
(sense afectació): es man-
tindran les recollides du-
rant les 24 hores del dia; 
horari d’atenció al públic 
al CCAAC (c/Xiprers S/n 
Badalona): dilluns a diven-
dres: d’11:00h a 14:30h 

i de 15:00h a 17:00h; 
dissabte(*): d’11:00h a 
14:30h, i de 15:00h a 
18:00h; diumenge(*): 
d’11:00h a 14:00h. 

(*) L’atenció al públic 
dels dissabtes i diumen-
ges es farà només amb 
cita prèvia.

Servei d’atenció te-
lefònica: dilluns a diven-
dres: 934 655 224; dis-
sabte i diumenge: 937 
566 066.
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3r Acte despedeix el 
curs amb un festival al 
Blas Infante

Redacció

Sant Adrià.-
El passat dissabte 29 

de Juny, l’acadèmia de 
dansa i teatre 3r Acte va 
celebrar la seva cloenda 
de fi de curs en el teatre 
Blas Infante de Badalona. 
Ha estat un any molt es-
pecial per a l’acadèmia ja 

que, després de gairebé 
25 anys sota el nom de 
“Dansa 2001” ha reno-
vat tota la seva imatge 
per a convertir-se en “3r 
Acte”. I van concloure 
l’any de la millor manera 
possible amb un festival 
ple d’emoció, nervis i 
molta dansa. Des d’aquí 
volem donar les gràcies 

a totes aquelles persones 
que van permetre que 
gaudíssim d’una tarda 
fantàstica! 

El Barcelona Beach 
Festival vuelve a llenar 
la playa del Fòrum de 
electrónica

Pese a la baja de última hora de Steve Aoki, la presencia de David 
Ghetta volvió a ser la más esperada.

Redacció

Sant Adrià.-
La sexta edición del 

Barcelona Beach Festival 
(BBF) llenó de nuevo la pla-
ya del Fòrum de Sant Adrià 
de música electrónica en su 
escenario más mainstream. 

Con la presencia un año 
más de David Ghetta, el 
festival volvió a asegurarse 
el lleno a pesar de la baja de 
última hora de Steve Aoki. 
El mencionado Ghetta, 
Armin Van Buuren, Alesso 
o los locales Brian Cross, 
Xavi Alfaro y Uri Farre 

aseguraron la fiesta hasta 
el amanecer.

3er ACTE

JP

JP

3er ACTE

El Modernisme al 
Museu de Badalona

Redacció

Badalona.-
El Museu de Bada-

lona acull fins el proper 
25 d’agost la mostra El 
Modernisme i les flors. De 
la natura a l’arquitectura, 
una mostra itinerant de la 
Diputació de Barcelona, 

que ha estat coproduïda 
pels Museus d’Esplugues 
de Llobregat i el Museu 
d’Art de Cerdanyola.

D e  l a  n a t u r a  a 
l’arquitectura ens con-
vida a passejar per les 
diferents arts aplicades 
que, en època modernis-
ta, ompliren de plantes 

i flors els edificis de les 
nostres ciutats. Els ar-
tistes experimentaren 
un ideari estètic en què 
les línies corbes d’origen 
orgànic protagonitzaren 
la decoració de la nova 
arquitectura que anava 
canviant la fesomia de les 
grans urbs. 
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Se entregan los 
premios del XIII 
Concurso de Fotografía 
Rociera del CERCAT
Se llevó a cabo en los jardines del Museu d’història de la immigració 

de Catalunya (MhiC) con la presencia, entre otros, del alcalde 
adrianese.

JOSE SERRANO

El alcalde adrianense, Joan Callau, con los premiados y la directora del CERCAT, Sandra Torres. 

MS

Sant Adrià.-
Alrededor de 100 per-

sonas se dieron cita en 
los jardines del Museu 
d’història de la immigra-
ció de Catalunya (MhiC) 
el pasado sábado 29 de 
junio en la entrega de los 
premios del XIII Concurso 
de Fotografía Rociera del 
Centro de Estudios Rocie-
ros y Cultura Andaluza en 
Catalunya (CERCAT).

En el acto estuvieron 
presentes el alcalde de 
Sant Adrià de Besòs, Joan 
Callau, el presidente de la 
Federació Catalana de 
Fotografía, José Antonio 
Andrés Ferriz, la presiden-
ta del Consejo General de 
Hermandades y Cofradías 
de la Archidiócesis de 
Barcelona, Teresa M. Co-
mellas, la presidenta de 
la Asociación de Mujeres 
Cofrades, Glòria Codina, 
entre otros.

El acto comenzó, 
como es habitual, con 

una visita al vagón del 
Sevillano, que está ins-
talado en los jardines del 
MhiC y en cuyo interior se 
puede visitar una exposi-
ción sobre el fenómeno 
migratorio en Catalunya. 
Después de la visita se 
entregaron los premios. 
En la categoría “Romería 
del Rocío”, en la que Ma-
ría Victoria Planas, con su 
obra “Cornellà espera en 
la madrugada a la “Blanca 
Paloma” que procesiona 
por su aldea”, logró el 
primer premio, dotado 
con 150 euros, diploma y 
la medalla de la Federació 
Catalana de Fotografia. 
Alicia López, con “Devo-
ción” consiguió el segun-
do (100 euros y diploma), 
José A. Fernández, con 
“Sentimientos” el terce-
ro (50 euros y diploma), 
y Jaume Bonallach con 
“Señora, bendícenos” 
consiguió el cuarto (50 
euros y diploma).

En la categoría “Cata-
lunya cofrade”, el ganador 

fue Domènec López, con 
“La mirada”, logrando así 
los 150 euros, la medalla 
FCF y el diploma del pri-
mer premio. Paolo Rinelli, 
con “Preparativos” con-
siguió el segundo (100 
euros y diploma), Enric 
Estarlí, con “Grabando” el 
tercero (50 euros y diplo-
ma), y Jordi Merino, con 
“Todos los años te espero 
pasar” consiguió el cuarto 
(50 euros y diploma).

En la categoría “Fe-
ria de Abril catalana”, 
se estableció un premio 
especial dotado con 100 
euros y diploma, que fue 
para José David Castán, 
con su fotografía “Cuadro 
de baile”.

Una vez entregados 
los premios, los presen-
tes, tras la fotografía de 
familia, pudieron disfrutar 
de la actuación de Pedro 
Pérez Sánchez, Pajarillo, 
guitarrista y tamborilero 
que transportó a los pre-
sentes a las arenas del 
Rocío.  

Sant Adrià Consulting

Tel.  93 462 70 16 - 93 462 01 36
Fax 93 381 54 50

Av. Catalunya, 77  
08930-Sant Adrià de Besòs Barcelona-España

FISCAL CONTABLE LABORAL 
JURÍDICO SEGUROS
GESTIONES INMOBILIARIAS
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El curt d’horror 
psicològic Muil (Maw) 
de Jasper Vrancken 
guanya el Premi Serra 
Circular Cryptshow 
Festival 2019

Redacción

Badalona.-
El jurat oficial de 

Cryptshow Festival 2019 
format per Alicia Santos, 
Jordi Pastor, Mònica Gar-
cia, Proyecto Naschy i 
Johnny Blanco ha decidit 
el palmarés:

--XIII Premi Serra Cir-
cular: “Muil (Maw)” de 
Jasper Vrancken, per la 
capacitat d’incitar al pú-
blic a transgredir els seus 

límits de la moral des 
del prisma de la fantasia 
bizarra

--Premi del públic: “Le 
Défi du rade (A wreck in pa-
radise)” de François Zaïdi

Altres premis:
--Millor Animació: “La 

Noria” de Carlos Baena, 
per la seva impecable fac-
tura i la traslació poètica 
de les pors infantils

--Millor director: a 
Dani Viqueira per “Lim-
bo”, per l’excel•lent exer-

cici de creació d’una at-
mosfera entre els límits 
de la realitat, el malson i 
la crueltat

--Millor guió: “The 
100th Victim” de An-
thony von Seck, per la 
seva capacitat de captivar 
a l’espectador en un reto-
rçada confessió criminal

--Millor actriu: Aida 
Folch per “Le Blizzard” de 
Alvaro Rodriguez Areny, 
per la desgarradora inter-
pretació.
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Farmàcies de torn - AGOST 2019

Telèfons 
d’interès 

SANT ADRIÀ
-Ajuntament- 93.381.20.04
-Policia Local- 93.381.55.55
-Protecció Civil- 93.462.27.00 / 
93.462.22.11
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.381.50.11
-Mossos d’Esquadra- 088 (per a les tres 
ciutats)
-Creu Roja- 93.381.00.80
-Correus- 93.381.21.31
-CAP local- 93.462.26.61
-Taxis- 93.392.22.22

SANTA COLOMA
-Ajuntament- 93.462.40.40
-Policia Local- 93.386.00.50
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.466.38.45
-Creu Roja- 93.386.20.24 / 93.446.21.87
-Correus- 93.386.69.99
-Bombers- 93.391.82.82
-Bombers.Urg.- 93.391.80.80 
-Hospital Esperit Sant- 93.386.02.02 
 (Urgències- 93.386.30.00)
-Ambulàncies- 93.468.20.00   
-Companyia de l’Aigua- 93.386.59.99
-Taxis- 93.391.22.22

BADALONA
-Ajuntament- 93.483.26.00
-Policia Local-  93.483.29.01
-Comissaria de la Policia Nacional- 93.387.04.47
-Protecció Civil -93.483.28.86
-Bombers- 93.388.00.80
-Correus- 93.384.34.52 / 93.399.62.12
-Hospital Municipal - 93.464.83.00
-Hospital Can Ruti-93.465.12.00
-Ambulàncies- 93.384.56.12
-Estació Renfe- 93.389.30.75
-Taxis- 93.225.00.00/     
-Gas Badalona S.A. 93.389.03.66 / 93.389.07.16

COMARCA
-Catalana  Gas -900.30.31.32
-Averies Gas - 900.39.40.41
-FECSA- 900.31.31.31
-Aigues de Barcelona
 900.35.53.55
-Enher Elec.- 900.333.330
-Tugsal- 93.395.31.11
-Grup de Famílies de Jugadors 
compulsius (GAM-ANON)- 
645.343.336
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BALANÇA (24 setembre-23 octubre)
Cal prendre’s les coses amb calma perquè realment et 
surtin bé les coses. Si t’apures a l’excés corres el risc 
d’haver de realitzar-les dues vegades. 

ESCORPÍ (24 octubre-22 novembre)
Creus que ho tens tot sota control, però al moment menys 
pensat pot ser que sorgeixi alguna cosa que trastoqui per 
complet els teus plans. Et portaràs una gran decepció.

SAGITARI (22 novembre-21 decembre)
No pots passar-te tots els dies queixant-te per la teva 
mala sort. Fes alguna cosa per canviar la situació si no 
vols veure com et quedes sol. 

CAPRICORN (22 desembre-20 gener)
Serà un mes que aprofitaràs al màxim. Et posaràs a 
realitzar una sèrie d’activitats que tenies pendents i que 
portaves molt de temps desitjant. 

AQUARI (21 gener-19 febrer)
Perdràs molts contactes al llarg d’aquest mes, però 
sempre et quedarà el suport de la gent que tant et vol i 
que no et donarà l’esquena a cap moment. 
 
PEIXOS (20 febrer-20 maig)
Serà un mes molt bo per a tu, on aconseguiràs tot el que 
et proposis. Trauràs a relluir tot el teu talent. Tindràs 
molts compromisos socials durant els primers dies.

ARIES  (21 març-20 abril)
Serà un mes bastant complicat per a tu. Cap dels teus 
propòsits aconseguiran tirar endavant amb èxit. Tots els 
teus esforços quedaran sense recompensa. 

TAURE  (21 abril-20 maig)
Aconseguiràs el que t’havies proposat al començament 
d’any, canviar de manera radical una sèrie d’aspectes en 
la teva vida. Començaràs a notar els resultats.    

BESSONS  (21 maig-21 juny)
Prepara’t per a una nova vida. Al principi et costarà 
molt adaptar-te, però és lògic. Enfronta’t als problemes 
amb energia i no et deixis intimidar per res.  

CRANC  (22  juny-23  juliol)
Vius molt bé i creus que serà sempre així, però poden 
arribar moments dolents que t’obliguin a estrènyer-te el 
cinturó. Concedeix-li més importància al que ja tens. 

LLEÓ (23  juliol-23 agost)
Gaudeixes molt amb les festes i esdeveniments 
socials. Estar amb la gent que vols et farà oblidar-te 
dels contratemps. 

V E R G E  ( 2 4  a g o s t - 2  s e t e m b r e ) 
Solament depèn de tu gaudir d’un altre mes espectacular. 
La vida cal gaudir-la al màxim, imposant els teus gustos 
i necessitats sobre la resta de coses.

Dilluns 1
García Lorca, 1

Dimarts 2
Av. Catalunya, 92-94

Dimecres 3
Platja, 82
Dijous 4

Andreu Vidal, 2
Divendres 5

Av. La Catalana, 125
Dissabte 6

Av Fernández Márquez, 73-75
Diumenge 7

Av. Catalunya, 92-94
Dilluns 8

Miquel Servet, 7-9
 Dimarts 9

García Lorca, 1
Dimecres 10

Mar, 18
Dijous 11

Pi i Gibert, 66
Divendres 12 
García Lorca, 1
Dissabte 13

Av. Catalunya, 92-94
Diumenge 14

Platja, 82
Dilluns 15

Andreu Vidal, 2
Dimarts 16

Av. La Catalana, 125
Dimecres 17

Av Fernández Márquez, 73-75
Dijous 18

Av. Catalunya, 92-94
 Divendres 19

Miquel Servet, 7-9
Dissabte 20

García Lorca, 1
Diumenge 21

Mar, 18

 Dilluns 22
Pi i Gibert, 66
Dimarts 23

García Lorca, 1
Dimecres 24

Av. Catalunya, 92-94
Dijous 25 
Platja, 82

Divendres 26
Andreu Vidal, 2
Dissabte 27

Av. La Catalana, 125
Diumenge 28 

Av Fernández Márquez, 73-75
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Av. Catalunya, 92-94
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Miquel Servet, 7-9
Dimecres 31

García Lorca, 1






